
Promočný prejav Harrisona Butkera

23. mája 2024    Spoločnosť

Harrison Butker je americký futbalista, hráč Kansas City Chiefs a víťaz Superbowlu. Je to tiež
katolík a na promóciach Benediktínskej vysokej školy (Benedictine’s College) v Atchinsone,
Kansase predniesol zaujímavú a veľmi katolícku reč. Profesionálni športovci sa zvyknú
venovať iným témam – ako je napríklad kupovanie luxusných športiakov, tetovanie a súl…nie s
modelkami, speváčkami a herečkami a to je niečo, čo od nich tento svet aj čaká. Butker sa
však tomuto klišé vyhol, žije usporiadaným manželským životom a názory, ktoré vo svojej reči
sformuloval vyvolali zúrivú vlnu odporu, nenávisti a hnevu medzi feministkami, liberálmi,
LGBTXYZ a modernými katolíkmi, čo naznačuje, že udrel klinec po hlavičke. Bude preto
osožné uviesť preklad jeho príhovoru.

***

Harrison Butker počas svojho promočného prejavu na Benediktínskej vysokej škole v

Atchinsone, Kansas, USA.

zdroj: snímka obrazovky / youtube.com

Dámy a páni z ročníka 2024: Chcel by som začať tým, že vám všetkým zablahoželám, že ste dnes dosiahli

tento úspech. Som si istý, že vaše ukončenie vysokej školy nie je také, aké ste si predstavovali, a s najväčšou

pravdepodobnosťou také neboli ani vaše prvé roky na vysokej škole.

K tejto chvíli ste sa prepracovali cez všetky nepriazne osudu, ktoré vám COVID priniesol, a dúfam, že ste si

zobrali dôležitú lekciu, že utrpenie v tomto živote je len dočasné. Ako skupina ste na vlastnej koži zažili to,

ako môžu mať zlí vodcovia, ktorí sa vymknú spod kontroly, negatívny vplyv na spoločnosť. Práve touto

optikou chcem zhodnotiť, ako sme sa dostali tam, kde sme, a kam sa chceme dostať ako občania a, áno, ako

katolíci. Ešte posledná vec, než začnem, chcem poďakovať prezidentovi Minnisovi a správnej rade za

pozvanie vystúpiť.

Keď sa na mňa pred pár mesiacmi prezident Minnis prvýkrát obrátil, pôvodne som povedal nie. Viete,

minulý rok som mal úvodný prejav na mojej alma mater, Georgia Tech, a cítil som, že jeden promočný

prejav je viac než dosť, najmä pre niekoho, kto nie je profesionálnym rečníkom. Prezident Minnis však
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zrejme využil svoj dar presviedčania. (Smiech) Hovoril o mnohých výzvach, ktorým ste všetci čelili počas

fiaska s COVIDom a o tom, ako ste premeškali toľko míľnikov a udalostí, ktoré sme my ostatní starší

považovali za samozrejmosť. Aj keď COVID mohol zohrať veľkú úlohu počas vašich formačných rokov, nie je

jedinečný. Zlá politika a zlé vedenie negatívne ovplyvnili najväčšie problémy života. Veci ako potraty, umelé

oplodnenie, náhradné materstvo, eutanázia, ako aj rastúca podpora degenerovaných kultúrnych hodnôt v

médiách, to všetko pramení z všadeprítomného neporiadku.

Náš vlastný národ vedie človek, ktorý verejne a hrdo hlása svoju katolícku vieru, no zároveň je natoľko

pomýlený, že na zhromaždení za podporu potratov robí znamenie kríža. Tak hlasno podporuje vraždenie

nevinných detí, že som si istý, že mnohým ľuďom sa zdá, že môžu byť katolíkmi aj zástancami pro-choice

zároveň. Nie je sám. Od muža stojaceho za COVID lockdownom až po ľudí, ktorí pretláčajú mládeži v

Amerike nebezpečné rodové ideológie, všetci majú spoločnú jednu do očí bijúcu vec. Sú to katolíci. Toto je

dôležitá pripomienka toho, že byť katolíkom samo o sebe nič neznamená.

Toto sú veci, ktoré nás učia v slušnej spoločnosti neotvárať. Viete, ťažké a nepríjemné veci. Ale ak máme byť

v tento čas v histórii mužmi a ženami, musíme prestať predstierať, že „Cirkev príjemnosti“ je víťazná

stratégia. Vždy musíme hovoriť a konať s láskou, ale nikdy si lásku nepomýľme so zbabelosťou.

Dá sa s istotou povedať, že za posledných pár rokov som si získal povesť toho, kto hovorí svoj názor. Nikdy

som si to nepredstavoval a ani som nechcel takúto platformu, ale Boh mi ju dal, takže nemám inú možnosť,

ako ju prijať a kázať ďalšie tvrdé pravdy o prijatí vašej úlohy a zotrvaní v nej.

Ako členovia Cirkvi založenej Ježišom Kristom máme povinnosť a v konečnom dôsledku výsadu byť

autenticky a bez ospravedlňovania katolíkmi. Nemýľte sa, aj v rámci Cirkvi sa vás ľudia zo slušných

katolíckych kruhov budú snažiť presvedčiť, aby ste mlčali. V nedávno natočenom ocenenom filme s názvom

Ticho, ktorý natočil kolega katolík, jedna z hlavných postáv, jezuitský kňaz, opustil Cirkev a keď zomrel ako

odpadlík, je zachytený ako ticho stíska krucifix a nevie o tom nikto iba Boh. Ako povedal vo svojej recenzii

filmu priateľ z Benediktínskej akadémie, Jeho Excelencia biskup Robert Barron, bolo to presne to, čo

kultúrna elita chce mať z kresťanstva – že bude súkromné, skryté a neškodné.

Naša katolícka viera bola vždy kontrakultúrna. Náš Pán spolu s nespočetnými nasledovníkmi boli usmrtení

za to, že sa pridŕžali jej učenia. Svet okolo nás hovorí, žeby sme si svoje presvedčenia mali nechať pre seba,

kedykoľvek idú proti tyranii diverzity, rovnosti a inklúzie. Bojíme sa hovoriť pravdu, pretože teraz je pravda,

žiaľ, v menšine. Kongres práve schválil návrh zákona, podľa ktorého vás za pripomínanie niečoho tak

základného, ako je biblické učenie o tom, kto zabil Ježiša, môžu poslať do väzenia.

Biskupi a kňazi

Ale nenechajte sa pomýliť, skôr než sa pokúsime napraviť niektorý z problémov, ktoré sužujú spoločnosť,

musíme si najprv urobiť poriadok vo svojom vlastnom dome, a to začne u našich vodcov. Biskupi a kňazi,

ktorých Boh určil za našich duchovných otcov, musia byť správne zorientovaní. Dnes nie je dosť času na to,

aby som vymenoval všetky príbehy o kňazoch a biskupoch, ktorí zavádzali svoje stáda, ale nikto z nás sa už

nemôže vyhovárať na nevedomosť a len slepo tvrdiť, že „To povedal kňaz“. Pretože, bohužiaľ, mnohí kňazi,

u ktorých hľadáme vedenie, uprednostňujú pred vami svoje koníčky či svoje domáce zvieratá.



Nám laikom mužom a ženám je ľahké myslieť si, že aby sme mohli byť svätí, musíme byť aktívni v našej

farnosti a snažiť sa to napraviť. Áno, rozhodne by sme sa mali podieľať na podpore našich farností, ale my

nemôžeme byť pre našich farárov tými, o ktorých sa oni môžu oprieť a ktorí im pomáhajú s ich problémami.

Tak ako sa pozeráme na vzťah medzi otcom a jeho synom, tak by sme sa mali pozerať aj na vzťah medzi

kňazom a jeho ľudom. Nebolo by vhodné, aby som vždy hľadal pomoc u svojho syna, keď je mojou úlohou

ako jeho otca viesť ho.

Svätý Josemaría Escrivá uvádza, že kňazi sú vysvätení slúžiť a nemali by podľahnúť pokušeniu

napodobňovať laikov, ale majú byť kňazmi skrz naskrz. Je tragické, že toľko kňazov čerpá svoje šťastie a

spokojnosť z obdivu, ktorého sa im dostáva od ich farníkov a pri usilovaní o toto šťastie a spokojnosť poľavia

zo svojej ostražitosti a stanú sa príliš familiárnymi. Táto prílišná familiárnosť sa zakaždým ukáže ako

problematická, pretože ako hovorí priateľka môjho spoluhráča (Taylor Swiftová, pozn. prekl.), familiárnosť

plodí pohŕdanie. (Smiech)

Svätý Josemaría pokračuje, že niektorí chcú vidieť kňaza len ako človeka. Nie je to tak. Chcú nájsť v kňazovi

tie cnosti, ktoré sú vlastné každému kresťanovi a vlastne každému čestnému človeku: porozumenie,

spravodlivosť, život v práci – v tomto prípade kňazskej – a dobré mravy. Nie je rozumné, aby sme sa ako

laici stávali amatérskymi teológmi, aby sme dokázali dešifrovať to či oné teologické učenie – samozrejme,

ak ste nepromovali v teológii. Musíme byť spokojní a zameraní na náš životný stav a naše vlastné povolanie.

A pre väčšinu z nás je to byť ženatým mužom a vydatou ženou. Napriek tomu máme na dosah toľko skvelých

zdrojov, že netrvá dlho, kým nájdeme tradičné a nadčasové učenie, ktoré nebolo v našej dobe

preformulované do nejednoznačnosti. Navyše, stále je veľa dobrých a svätých kňazov a je len na nás, či ich

vyhľadáme.

Chaos sveta sa, žiaľ, odráža v chaose v našich farnostiach a, žiaľ, aj v našich katedrálach. Ako sme videli

počas pandémie, príliš veľa biskupov nebolo vôbec vodcami. Boli hnaní strachom, strachom zo žaloby,

strachom z odstránenia, strachom z neobľúbenosti. Svojimi činmi, úmyselnými alebo neúmyselnými,

ukázali, že na sviatostiach vlastne nezáleží. Kvôli tomu zomrelo nespočetné množstvo ľudí osamote, bez

prístupu k sviatostiam, a je to tragédia, na ktorú nesmieme nikdy zabudnúť. Ako katolíci sa môžeme pozrieť

na toľké príklady hrdinských pastierov, ktorí položili svoje životy za svoj ľud a v konečnom dôsledku za

Cirkev. Nemôžeme akceptovať klamstvo, že veci, ktoré sme zažili počas COVIDu, boli správne. Počas stáročí

došlo k veľkým vojnám, veľkým hladomorom a áno, dokonca aj veľkým pandémiám, a to všetko s vysokou

mierou úmrtnosti a veľkým nebezpečenstvom. Ale v každom z týchto príkladov sa cirkevní vodcovia opierali

o svoje povolanie a zabezpečili, aby ich ľud prijímal sviatosti.

Veľkí svätci ako svätý Damien z Molokai, ktorý poznal nebezpečenstvo svojej služby, zostal 11 rokov ako

duchovný vodca v kolóniách malomocných na Havaji. Na jeho hrdinstvo sa dnes hľadí ako na niečo

výnimočné a jedinečné, pričom v ideálnom prípade by jedinečné nemalo byť vôbec. Lebo ako otec miluje

svoje dieťa, tak by mal milovať aj pastier svoje duchovné deti.

To platí ešte viac pre našich biskupov, týchto mužov, ktorí sú dnešnými apoštolmi. Našich biskupi kedysi

mali davy ľudí, ktorí im bozkávali prstene a prijímali každé ich slovo, no teraz sa sami odsúvajú do pozície

bezvýznamnej existencie. Teraz, keď biskup nejakej diecézy alebo biskupskej konferencie vydá nejaký

dôležitý dokument o tej či onej veci, nikto si ho ani len neprečíta, nieto aby sa ním riadil.



Nie. Naši pastieri sa dnes oveľa viac starajú o to, aby boli dvere do ich kancelárií otvorené, než aby nahlas

hovorili ťažké veci. Zdá sa, že svojich biskupov počujete iba keď pošlú výročný okružný list, zatiaľ čo my

potrebujeme, aby naši biskupi hovorili o náuke Cirkvi, odložili svoje osobné pohodlie a prijali svoj kríž. Naši

biskupi nie sú politici, ale pastieri, takže namiesto toho, aby sa usilovali zapadnúť do sveta tým, že spolu

budú dobre vychádzať, by najmä mali zostať vo svojom pruhu a viesť nás.

Hovorím to všetko nie v hneve, pretože dostávame vodcov, ktorých si zaslúžime. Ale to ma núti premýšľať o

tom, že zostanem vo svojom pruhu a sústredím sa na svoje povolanie a na to, ako môžem byť lepším otcom

a manželom a žiť vo svete, ale nebyť z neho. Sústredenie sa na moje povolanie pri modlitbe a pôste za týchto

mužov urobí pre Cirkev viac, ako keby som sa sťažoval na jej predstavených.

Benediktínska vysoká škola

Pretože sa zdá, že zo strany našich vodcov prichádza toľko zmätku, je potrebné, aby existovali konkrétne

príklady, na ktoré by sa ľudia mohli pozrieť na miestach, ako je napríklad Benediktínska vysoká škola v

Kansase postavená vysoko na útese nad riekou Missouri, ktorá ukazuje svetu, ako existencia zameraná na

Krista je receptom na úspech. Netreba hľadať nič iné ako príklady všade okolo tohto kampusu, kde sa za

posledných 20 rokov počet zápisov zdvojnásobil, výstavba a revitalizácia sú stálou súčasťou života a ľuďom,

študentom, učiteľom a zamestnancom sa darí. Toto sa nestalo náhodou. V zámernom a úmyselnom

rozhodnutí prijať tradičné katolícke hodnoty sa benediktíni zmenili z ďalšej liberálnej umeleckej školy, ktorá

sa ničím neodlišuje, na prosperujúci maják svetla a pripomienku nám všetkým, že keď prijmete tradíciu,

úspech – svetský i duchovný – bude nasledovať.

Som si istý, že reportéri z AP si nedokázali predstaviť, že ich pokus pošpiniť a potupiť miesta a ľudí, ako je to

Benediktínske, sa nestretne s hnevom, ale namiesto toho sa stretne so vzrušením a hrdosťou. Nie je to druh

pýchy a hrdosti na smrteľný hriech, ktorému je venovaný celý mesiac, ale skutočná hrdosť zameraná na

Boha, ktorá spolupracuje s Duchom Svätým na jeho oslave. Keď čítame článok AP, ktorý je teraz zdieľaný po

celom svete, vidíme, že v úplnom odovzdaní sa a obrátení sa ku Kristovi nájdete šťastie. Priamo tu v malom

meste v Kansase nájdeme veľa inšpiratívnych laikov, ktorí využívajú svoj talent.

Prezident Minnis, Dr. (Andrew) Swafford a Dr. (Jared) Zimmerer – to je niekoľko skvelých príkladov práve tu

na tomto akademickom mieste, vďaka ktorým bude Kristovo svetlo jasne horieť pre ďalšie generácie. Byť

uzavretý vo svojom povolaní a zostať vo svojom pruhu bude pre vás najistejším spôsobom, ako nájsť

skutočné šťastie a pokoj v tomto živote.

Odkaz pre ženy

Je nevyhnutné, aby sme sa zamerali na svoj vlastný životný stav, či už ako laika, kňaza alebo rehoľníka.

Dámy a páni z triedy roku 2024, ste na začiatku zvyšku svojich životov. Každý z vás má potenciál zanechať

odkaz, ktorý presahuje vás a túto éru ľudskej existencie. V maličkostiach tým, že budete žiť svoje povolanie,

zabezpečíte, že Božia Cirkev bude pokračovať a svet bude osvietený vaším príkladom.

Dnes prítomným dámam blahoželám k úžasnému úspechu. Mali by ste byť hrdé na všetko, čo ste vo svojich

mladých životoch doteraz dosiahli. Chcem sa krátko porozprávať priamo s vami, pretože si myslím, že ste to

vy, ženy, ktorým sú šepkané tie najdiabolskejšie lži. Koľké z vás tu teraz sedíte a chystáte sa prejsť cez túto

etapu a premýšľate o všetkých postupoch a tituloch, ktoré vo svojej kariére dosiahnete? Niektoré z vás



možno budú pokračovať v úspešnej kariére vo svete, ale dovolím si tipnúť, že väčšina z vás je najviac

nadšená zo svojho manželstva a detí, ktoré privediete na tento svet.

Môžem vám povedať, že moja krásna manželka Isabelle by bola prvá, ktorá by povedala, že jej život

skutočne začal, keď začala žiť svoje povolanie ako manželka a matka. Dnes som na javisku a môžem byť

mužom, ktorým som, pretože mám manželku, ktorá sa opiera o svoje povolanie. Som viac než požehnaný

mnohými talentami, ktoré mi Boh dal, ale nemožno zveličovať, že všetky moje úspechy sú možné vďaka

tomu, že dievča, ktoré som stretol v hudobnej triede na strednej škole, konvertovalo na vieru, stalo sa mojou

manželkou a prijalo jeden z najdôležitejších titulov zo všetkých: gazdiná. (Potlesk trvajúci 18 sekúnd.)

Je hlavnou vychovávateľkou našich detí. Ona je tá, ktorá zaisťuje, že nikdy nedovolím, aby futbal alebo moje

podnikanie zatienili moju úlohu manžela a otca. Je to osoba, ktorá ma v jadre pozná najlepšie, a ak Pán dá,

obaja dosiahneme spasenie prostredníctvom nášho manželstva.

Toto všetko vám hovorím, pretože som na vlastnej koži videl, o koľko šťastnejší môže byť niekto, keď

neberie ohľad na vonkajší zhon a približuje sa vo svojom živote čoraz bližšie k Božej vôli. Isabellin sen o

kariére sa možno nesplnil, ale ak by ste sa jej dnes opýtali, či svoje rozhodnutie ľutuje, bez váhania by sa

nahlas zasmiala a povedala: „Vôbec nie.“

Ako človek, ktorý dostáva veľa chvály a dostal priestor na to, aby sa dnes prihováral publiku, ako je toto, sa

modlím, aby som vždy používal svoj hlas pre Boha a nie pre seba. Všetko, čo vám hovorím, nepochádza z

mojej múdrosti, ale skôr z mojej skúsenosti. Dúfam, že tieto slová budú vnímané ako slová muža, ktorý nie

je oveľa starší ako vy, ktorý cíti, že je nevyhnutné, aby táto trieda, táto generácia v našej spoločnosti prestali

predstierať, že veci, ktoré vidíme okolo seba, sú normálne.

Heterodoxné myšlienky bujnejú aj v katolíckych kruhoch. Ale povedzme si úprimne, na hraní sa na Boha v

otázke plodenia detí nie je nič dobré – či už ide o ich ideálny počet alebo ideálny čas na počatie. Bez ohľadu

na to, ako to otočíte, na katolíckej antikoncepcii nie je nič prirodzené. Až v posledných rokoch som bol

povzbudený, aby som hovoril odvážnejšie a priamočiarejšie, pretože, ako som už spomenul, som sa priklonil

k svojmu povolaniu manžela, otca a muža.

Odkaz mužom

Pánom, ktorí sú tu dnes: Časť toho, čo trápi našu spoločnosť, je klamstvo, ktoré vám bolo povedané, že muži

nie sú potrební v domácnosti ani v našich komunitách. Ako muži udávame tón kultúry, a keď to chýba,

nastupuje neporiadok, dysfunkcia a chaos. Táto absencia mužov v rodinách hrá veľkú úlohu v násilí, ktoré

vidíme všade v národe. Iné krajiny nemajú takú mieru neprítomných otcov, akú nájdeme tu v USA, a tiež by

sa dala urobiť korelácia s drasticky nižšou mierou násilia, v týchto krajinách.

Neospravedlňujte sa za svoju mužskosť a bojujte proti kultúrnej demaskulinizácii. Robte ťažké veci. Nikdy sa

neuspokojte s tým, čo je ľahké. Možno máte talent, ktorý sa vám nemusí páčiť, ale ak oslavuje Boha, možno

by ste sa do toho mali oprieť namiesto niečoho iného, o čom si myslíte, že vám viac vyhovuje. Hovorím zo

skúseností ako introvert, ktorý sa teraz ocitol ako amatérsky verejný rečník a podnikateľ, o čom som si nikdy

nemyslel, že budem, keď som získal diplom z priemyselného inžinierstva.

Tradičná latinská sv. omša



Cesta pred nami je jasná. Veci sa menia. Spoločnosť sa mení. A ľudia, mladí aj starí, prijímajú tradíciu.

Mnohých z vás neprekvapí, že to moje povolanie, ktoré pomohlo mne a mojim najbližším, bolo moje

úprimné prijatie tradičnej latinskej omše. Bol som veľmi otvorený o svojej láske a oddanosti k tradičnej

latinskej sv. omši (TLO) a jej nevyhnutnosti pre náš život. Ale myslím si, že sa nesprávne hovorí, že ľudia,

ktorí navštevujú TLO, tak robia z pýchy alebo prieberčivosti.

Môžem hovoriť o vlastnej skúsenosti, ale pre väčšinu ľudí, s ktorými som sa v týchto komunitách stretol, to

jednoducho nie je pravda. Na TLO sa nezúčastňujem, pretože si myslím, že som lepší ako ostatní, ani pre

vôňu incenzu a zvončeky, či dokonca z lásky k latinčine. Navštevujem TLO, pretože verím, že Boh Starého

zákona bol dosť zvláštny v tom, ako chcel byť uctievaný, a to isté platí pre nás aj dnes. Prostredníctvom TLO

som sa stretol s poriadkom a začal som sa oň usilovať vo svojom živote. Okrem samotnej TLO bolo príliš

veľa našich posvätných tradícií odsunutých do minulosti, ale v mojej farnosti stále dodržiavajú veci ako

kántrové dni, dni, kedy sa postíme a modlíme za povolania a za našich kňazov. Tradičná latinská sv. omša je

taká dôležitá, žeby som každého z vás chcel vyzvať, aby ste si vybrali miesto na život tam, kde je ľahko

dostupná.

Veľa ľudí sa sťažuje na farnosť alebo spoločenstvo, ale nemali by sme vymieňať omšu za spoločenstvo.

Uprednostňujem TLO, aj keď farnosť nie je krásna, kňaz nie je skvelý alebo komunita nie je úžasná. Stále

chodím na TLO, pretože verím, že svätá obeta omše je dôležitejšia ako čokoľvek iné. Hovorím to s vedomím,

že keď každý z vás obnoví svoje znalosti a dodržiavanie najväčších cirkevných tradícií, uvidíte, o koľko

pestrejší a živší bude váš život.

Rady do života

Keď sa z tohto miesta presuniete a vstúpite do sveta, vedzte, že budete čeliť mnohým výzvam. Žiaľ, som si

istý, že mnohí z vás poznajú nespočetné množstvo príbehov dobrých a aktívnych členov tejto komunity,

ktorí sa po ukončení štúdia a odsťahovaní sa z benediktínskej bubliny presťahovali k svojmu priateľovi alebo

priateľke ešte pred sobášom. Niektorí dokonca opustili Cirkev a Boha. Vždy je srdcervúce počuť tieto príbehy

a je tu túžba vedieť, čo sa stalo a čo sa pokazilo.

Čo si musíte pamätať je, že život je o tom, že robíte dobre malé veci, pripravujete sa na úspech a obklopujete

sa ľuďmi, ktorí vás neustále tlačia, aby ste boli tou najlepšou verziou vás. Hovorím to stále, že železo ostrí

železo. Je to skvelá pripomienka, že tí, ktorí sú nám najbližší, by nás mali robiť lepšími. Ak chodíte s niekým,

kto nezdieľa ani vašu vieru, ako očakávate, že vám táto osoba pomôže stať sa svätými? Ak je vaša skupina

priateľov plná ľudí, ktorí premýšľajú iba o tom, čo budú robiť budúci víkend, a nie sú ochotní viesť tieto

zložité rozhovory, ako vám môžu pomôcť byť bystrejší?

Keď sa pripravujete na vstup do zamestnania, je mimoriadne dôležité, aby ste skutočne premýšľali o

miestach, kam sa sťahujete. Kto je tam biskup? Aké sú tam farnosti? Ponúkajú TLO a majú kňazov, ktorí

prijímajú svoje kňazské povolanie? Životné náklady nesmú byť jediným arbitrom vašich rozhodnutí, pretože

život bez Boha nie je životom a cena spasenia je vyššia ako akákoľvek kariéra.

Teším sa na budúcnosť a modlím sa, aby niečo, čo som povedal, zarezonovalo, keď prejdete k ďalšej kapitole

vášho života. Nikdy sa nebojte vyznávať jednú svätú, katolícku a apoštolskú Cirkev, lebo toto je Cirkev,

ktorú ustanovil Ježiš Kristus a prostredníctvom ktorej dostávame milosť posväcujúcu.



Viem, že moje dnešné posolstvo malo o niečo menej pompéznosti ako sa očakáva pri týchto prejavoch, ale

verím, že toto publikum a toto miesto je tým najlepším miestom na to, aby sme otvorene a úprimne hovorili

o tom, kto sme a kam sa všetci chceme dostať. O Nebi.

Ďakujem Bohu za Benediktínsku vysokú školu a za príklad, ktorý poskytuje svetu. Ďakujem Bohu za mužov

ako je prezident Minnis, ktorí robia svoju časť pre Kráľovstvo. Príďte sa presvedčiť, že môžete mať

autenticky katolícku vysokú školu a prosperujúci futbalový program. (Smiech a potlesk.)

Nemýľte sa: vstupujete na misijné územie vo svete po boku Boha, ale na to ste boli stvorení. A s Bohom po

boku a neustálym úsilím o cnosť v rámci svojho povolania môžete byť aj vy svätí.

Kristus je Kráľ!

Pre Christianitas.sk preložil J. Duháček

URL adresa článku: https://christianitas.sk/promocny-prejav-harrisona-butkera/

https://christianitas.sk/promocny-prejav-harrisona-butkera/

